
                                                                          
      

 
CERUTOVA ULICA 6, 1000 LJUBLJANA, TEL.: +386 1 5492 614,  
FAX: +386 1 5281 803, e- mail:  tajnistvo@vrtec-pedenjped.si 

 
Štev.: 900-2/2017-4 

Datum: 17.10.2017 

 

ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV V VRTČEVSKEM LETU 2017/2018, 

 

ki je bila dne 2.10.2017, ob 16.30 uri v prostorih Vrtca Pedenjped, Enota Zalog, Cerutova ulica 6. 

 

Prisotni člani sveta staršev: 34 staršev 

Opravičeno odsotni: 1 starš 

 

Ostali prisotni: vodje enot, ravnateljica, zapisničarka 

Dnevni red 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev Vrtca Pedenjped, z dne 12.6.2017 

2. Poročilo o delu v letu 2016/2017 

3. Letni delovni načrt za leto 2017/2018 

4. Publikacija Vrtca Pedenjped za leto 2017/2018 

5. Poročila iz roditeljskih sestankov 

6. Mnenja, predlogi in vprašanja 

 

Sejo je vodila gospa Katarina Kos, predsednica Sveta staršev Vrtca Pedenjped. 

Predstavniki staršev so gradivo za sejo prejeli v elektronski obliki na e-naslove, ki so jih posredovali. 

 

Ad. 1) Zapisnik je v glavnih poudarkih predstavila ga. Katarina Kos. Na zapisnik ni bilo pripomb. 

 

SKLEP 1: Potrdi se zapisnik 2. seje Sveta staršev, z dne 12.6.2017. 

 

Ad. 2) Poročilo o delu je predstavila gospa Marjana Zupančič, ravnateljica vrtca. 

V predstavitvi je izpostavila, da je bilo poročilo delno že predstavljeno na junijski seji, 12.6.2017. 

Uvodoma je predstavila vodje enot in pomočnici ravnateljice. 

V vrtcu stremimo k oblikovanju homogenih oddelkov, ker se še vedno srečujemo s pomanjkanjem 

prostih mest.  

Delo je potekalo dobro in v skladu z letnim delovnim načrtom, saj so bile realizirane vse vsebine, ki 

smo jih načrtovali in doseženi cilji. Posebno dobro ocenjujemo sodelovanje s starši in okoljem, ki je 

potekalo preko govorilnih ur, roditeljskih sestankov in različnih srečanj v popoldanskem času. 

Vrtec se je uspešno predstavil na prireditvi v projektu »Zelena prestolnica Ljubljana«. Vzporedno smo 

izvajali tudi druge projekte, kot so »Turizem in vrtec«, Unesco, Ekovrtec, Zdravje v vrtcu, Erasmus+ 

itd. 

Velik poudarek dajemo športnim aktivnostim, gibanju na prostem, zdravemu praznovanju rojstnih 

dni. 

Uspešno smo izvedli tudi vse načrtovane vrtce v naravi, zimovanje in letovanje. 



Želeli smo čim večjo vključenost otrok v te aktivnosti, zato smo socialno in finančno šibkejšim 

družinam omogočili koriščenje sredstev iz sklada vrtca, kot pomoč. 

 

SKLEP 2: Potrdi se Poročilo o delu za vrtčevsko leto 2016/2017. 

 

Ad. 3) Uvodno besedo pri tretji točki dnevnega reda je imela ravnateljica Marjana Zupančič. 

Delo v našem vrtcu bo letošnje vrtčevsko leto potekalo v 38 oddelkih, na devetih lokacijah. Imamo en 

jaslični oddelek več, zato je v letošnjem letu število vključenih otrok manjše, saj ima jaslični oddelek 

normativ 14 otrok (fleksibilni normativ). Vsi naši oddelki so polno zasedeni. Imamo najvišjo 

vključenost v ljubljanskih vrtcih. Tudi v enoti Janče sta oddelka polno zasedena, zato smo zaradi 

potreb morali oblikovati kombinirani oddelek, da smo zvišali število vključenih otrok.   

 

V letu 2018 bomo pridobili novo enoto v Kašlju, z 8 oddelki, od tega bo eden razvojni. Dela potekajo 

po načrtu. Z novo enoto se bo povečalo število sprejetih otrok, menimo pa, da ne bo zadoščeno vsem 

potrebam po prostih mestih, saj načrtujemo zaprtje enega oddelka v oddelku OŠ Nove Fužine in 2 

oddelka v OŠ Polje, saj obe šoli potrebujeta prostor za izvajanje svoje dejavnosti. Povečalo se bo tudi 

število zaposlenih. 

Skrajšani programi za enkrat niso zakonsko potrjeni. 

 

Poslovni čas vrtca je v skladu z zakonom 11 ur, otroci so lahko v vrtcu prisotni največ  9 ur. V 

določenih primerih, ko starši ne morejo priti po otroka do zaključka delovnega časa, se tem potrebam 

tudi individualno prilagodimo. 

 

V letošnjem obdobju je bilo veliko kadrovskih menjav, ker imamo veliko delavk, ki so odsotne zaradi 

porodniškega dopusta. 

 

Tudi v letošnjem vrtčevskem letu bodo potekali projekti: ERASMUS+, UNESCO, Zdravje v vrtcu, 

Turizem in vrtec, Gozdni vrtec, Bralna pismenost. Izvajale se bodo dejavnosti kot so Bralna značka, 

Eko bralna značka, angleščina, športne urice in druge vsebine, v skladu z Letnim delovnim načrtom. 

 

Vse plačljive dejavnosti morajo biti dogovorjene na roditeljskih sestankih in zapisane v obliki sklepov 

v zapisnikih. V novembru bo potekalo drsanje, kjer ne zagotavljajo več zunanjih vaditeljev in bodo to 

dejavnost vodili naši, za drsanje usposobljeni vzgojitelji. 

 

V med prazničnih dnevih bomo imeli dežurstva v Zalogu ali Zadvoru, ali v obeh enotah. V poletnem 

času bosta zaradi racionalizacije poslovanja in majhnega števila prisotnih otrok zaprti enoti Janče, 

Lipoglav. Predlog bo posredovan tudi Svetu vrtca Pedenjped. 

 

Za starše bodočih prvošolcev bo v januarju organiziran sestanek z osnovnimi šolami, z namenom 

lažjega prehoda otrok v OŠ. Otroci bodo obiskali 1. razrede. 

 

V razpravi je bilo postavljeno vprašanja (enota Lipoglav) glede števila otrok, ki morajo biti prisotni, da 

je odprta njihova matična enota.  



Ga. Peterca je pojasnila, da je največji problem, da starši prijavijo prisotnost otrok, otrok pa potem ne 

pripeljejo. Zgodilo se je že, da je bilo prijavljenih več otrok, prisotna pa sta bila samo dva in je bila 

zaradi tega odprta cela enota in prisotnih več delavcev. 

Prevladovalo je mnenje prisotnih, da naj se starši držijo zapisanega. Če otroka prijavijo, naj le ta tudi 

pride. 

 

Ga. Alič je opozorila na zapis napačnega števila otrok v skupini na Vevčah, kar se bo ustrezno 

popravilo.  

Število otrok se sicer lahko v letu spreminja. 

 

Predstavnik staršev iz enote Zalog Cerutova ulica 5, skupina Čebelice je posredoval pripombo starša iz 

njihove skupine, da so slabo obveščeni glede odprtostjo enote. Enota je bila najprej odprta do 16.45, 

sedaj pa do 16.30 ure.  

Ga. tabor Terezija je pojasnila, da spremljamo potrebe staršev po odprtosti vrtca z anketami, vendar 

se pogosto dogaja, da dobimo povsem nerealne odgovore in starši pišejo da potrebujejo varstvo od 

zjutraj pa vse do 17.00 ali 18.00 ure. Ugotavljamo, da so trenutne potrebe večje po bolj zgodnjemu 

odprtju enote, saj kar nekaj staršev prične s svojim delom zelo zgodaj in beležimo večje število otrok 

zjutraj. Potrebe se skozi leto spreminjajo, saj starši menjajo delovno mesto ali so kakšni drugi vzroki 

za drugačne potrebe po odprtosti. 

 

SKLEP 3: Ponovno se izvede anketa glede potreb po odprtosti vrtca. Staršem se po izvedeni anketi 

posreduje pisna informacija o rezultatih ankete. 

 

SKLEP 4: Potrdi se Letni delovni načrt Vrtca Pedenjped za vrtčevsko leto 2017/2018. 

 

Ad. 4) Publikacija Vrtca Pedenjped je predpisan dokument, ki ga mora izdati vrtec za starše ob 

začetku vrtčevskega leta. V njem najdejo starši osnovne informacije o vrtcu, v katerega je vključen 

njihov otrok. 

Publikacije so bile staršem razdeljene v mesecu septembru 2017. 

 

Ad. 5) Starši so pri tej točki dnevnega reda postavili vprašanja glede organizacije plavanja za 

predšolske otroke, o možnosti izdajanja elektronskih položnic. 

Ravnateljica je pojasnila, da čakamo ponudbo za izvedbo programa plavanja za skupine 5-6 letnih 

otrok. V prejšnjih obdobjih je bilo plavanje organizirano na Fakulteti za šport, plačnik pa je bila zveza 

prijateljev mladine. Plavanje se sicer izvaja v 1. In 3. razredu OŠ. Na letovanjih, ki jih imamo, 

ugotavljamo, da plava že veliko predšolskih otrok, nekateri se plavanja naučijo na letovanju. 

 

Ga. Alič je postavila vprašanje glede sanacije tlakovcev v enoti Vevče. 

Ravnateljica Marjana Zupančič je pojasnila, da je sanacija v načrtu. Pričakujemo, da bo sanacija 

izvedena do maja 2018. 

 

Predstavnik skupine Smehci je postavil vprašanje, če bi bilo mogoče urediti vstop s kartico. Izpostavil 

je tudi težave s parkiranjem. 

Marjana Zupančič je pojasnila, da o karticah ne razmišljamo, ker imamo domofone. Kartice se tudi ne 

zdijo najbolj optimalna rešitev, saj bi prihajalo do izgub kartic in podobnih težav. 



Delavci vrtca se držijo parkirnega reda in parkirajo pri župnišču. Opažamo, da veliko staršev kljub 

temu parkira na pločniku in s tem ogroža pešce, čeprav so na parkirišču prosta mesta. 

Ga. Tabor je opozorila, da naj starši bodo pozorni, da otroci vedno izstopajo iz avtomobila na pločnik 

in ne na cesto. 

 

Ga. Mahkovic je pohvalila nova vrata in ograjo na Cerutovi ulici 5. Posebno pohvalo je namenila 

vzgojnim delavcem: Irmi, Nastji, Bojani, Roku in Meti, za dobro delo. 

 

Predstavnica enote Janče je izrazila zadovoljstvo, da so bili njihovi otroci čez poletni čas v enoti 

Zadvor. 

Ga. Zupančič je povedala, da bo tako tudi drugo leto, v poletnem času. 

 

Ga. Alič je vprašala kakšne skupine bodo v novem vrtcu in ali bodo šle starejše skupine otrok iz Vevč 

in Kašlja v novi vrtec. 

Ravnateljica je pojasnila, da bodo oddelki predvsem homogeni. Predvidevamo, da bomo imeli 4 

jaslične skupine, 3 skupine drugega starostnega obdobja in 1 razvojni oddelek. Starejše skupine iz 

Vevč in Kašlja bodo šle v novi vrtec. Ne pričakujemo večjega vpisa starejših otrok. Drugo leto ne 

bomo imeli 2 oddelkov v OŠ Polje in 1 oddelka v OŠ Fužine. 

Trenutno imamo največji problem, ker imamo večje število otrok, ki imajo sorojence v našem vrtcu, 

pa za njih nimamo prostora in s tem tudi nobenih možnosti za sprejem. 

Predstavnik enote Kašelj je postavil vprašanje zakaj se morajo starejši otroci sploh preseliti. 

Ravnateljica je pojasnila, da drugače ni možno organizirati oddelkov. V mesecu aprilu bomo imeli 

podatke o starostni strukturi, ko bo zaključen postopek vpisa otrok v vrtec. 

 

Predstavnica iz Vevč je postavila vprašanje, ali bodo starši lahko zaprosili za premestitev v drugo 

enoto. 

Ga. Zupančič je odgovorila, da lahko, ker vedno najprej uredimo prestope in šele potem razporejamo 

novince v oddelke. 

 

Ga. Alič je postavila vprašanje ali gredo vzgojni delavci s skupino, če se le ta seli v drugo enoto. 

Ravnateljica je pojasnila, da gredo vzgojni delavci s skupino. 

 

Predstavniki oddelkov v OŠ Polje so predlagali, da vrtec apelira za ureditev makadama pri šoli. 

 

Ga. Kos je izrekla pohvalo glede praznovanja rojstnih dni v skupini Backi, kjer vzgojiteljici naredita 

domiselne torte iz sadja in zelenjave. 

Starši iz C5 so predlagali, da bi poskušali pridobiti kakšne sponzorske pelerine za otroke. 

Ravnateljica je odgovorila, da bomo to vsekakor poskusili.  

Predlog drugih staršev je bil, da bi lahko starši zbrali denar in bi se pelerine kupile. 

 

Ad. 6) Predsednica Sveta staršev Vrtca Pedenjped, gospa Katarina Kos je apelirala na starše, da naj ne 

pošiljajo anonimk, temveč naj probleme poskušajo najprej razrešiti v skupini z vzgojnimi delavci, nato 

z vodjo, ravnateljem, predsednico sveta staršev. Izrazila je prepričanje, da se dajo vsi problemi rešiti 

na korekten in spoštljiv način. 

 



Ga. Zupančič je staršem povedala, da bomo odsotne delavce v skupinah nadomeščali s preverjenimi 

študenti. V skupinah bodo prisotni tudi pripravniki, dijaki 4. letnikov, izvajali se bodo nastopi za 

maturo in za strokovni izpit (v okviru projekta »prva zaposlitev« itd.) 

 

Ga. Jelka Jantol je predstavnike v svetu staršev opozorila na pravočasno oddajanje vlog za znižano 

plačilo vrtca. Posredovala je informacijo glede zdravstvenih rezervacij, ki jih starši lahko uveljavljajo z 

vlogo in ustrezno zdravstveno dokumentacijo otroka, na MOL, Oddelek za predšolsko vzgojo in 

izobraževanje, Mestni trg 1, 1000 Ljubljana. Vloga je dostopna na spletni strani MOL-a. 

 

Predstavnik oddelka v OŠ Polje se je zahvalil za ograjo v tej enoti. 

 

Zapisala: Jelka Jantol                                                                  Katarina Kos, 

                                                                                                     predsednica sveta staršev 

 

Overovatelj/-ica: 

______________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


